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Zápis č. 08/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 18.9.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, J. Vik 
Omluveni: T. Jirásek, L. Ott, F. Pluhař, L. Ruprich 
Příští zasedání:  9.10.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
Oprava minulého zápisu – vyhodnocení úkolu 3/4/2024 má být „Úkol splněn“, nikoliv „Úkol 
trvá, termín změněn na 10.7.“ 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Zapojení do vysokoškolské ligy 
3. Trenérské semináře v kraji 
4. Volejbalová akademie 
5. Soutěže AŠSK pro základní a střední školy 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
Zbývá jazyková a formální revize. 
Úkol trvá, termín změněn na 9.10. 

• 1/05/2024 – Vyřídit formality spojené s doplněním M. Sršně do KRK KVS (zápis v rejstříku) 
(J. Kmoníček, 31.5.). 
Byly urgovány podkladové materiály. 
Úkol trvá, termín změněn na 9.10. 

• 2/06/2024 – Aktualizovat rozpočet KVS ve vztahu k volejbalové akademii (J. Kmoníček, 
10.7.). 
Čeká se na uzavření několika grantových programů. Stávající odhad je takový, že 
hospodaření za rok 2024 skončí schodkem ve výši 50-100 tis. Kč (KVS má rezervu 
z posledních rozpočtů, které skočily přebytkem). 
Úkol trvá, termín změněn na 9.10. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 5.12.:  
8. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS 

ad 2 – Zapojení do vysokoškolské ligy 
Projekt J. Popelky skončil, nicméně pokud budeme osloveni, nabídneme pomoc se 
zajišťováním hal a rozhodčích. V. Nidrle bude telefonicky konzultovat s T. Zedníkem. 
Úkol 1/08/2024:  Konzultovat s T. Zedníkem případné zapojení KVS do 

vysokoškolské ligy. 
Termín:  30.9. 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 
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ad 3 – Trenérské semináře v kraji 
Jako součást akademie bude studijní pobyt v Belgii. Účast potvrdilo cca deset trenérek 
a trenérů, všichni mají v podmínkách následně uspořádat seminář v jejich okresu. 

ad 4 – Volejbalová akademie 
Plnění uložených úkolů: 
- úkoly uložené 11.6.: 

o sestavit rozpočet Volejbalové akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.7. - splněno, 
o sestavit základní koncepci beachvolejbalu v rámci akademie – J. Lejsek, J. Holčík do 

31.7. - splněno, 
o sestavit ve spolupráci s kluby seznamy adeptek a adeptů na zařazení do akademie 

v kategoriích U14 a U16 dívek i chlapců – J. Lejsek a příslušní trenéři do 15.8. - 
splněno, 

o zajistit informace rodičům – J. Lejsek do 15.8. - splněno, 
o zajistit vlastní sekci akademie na webu https://volejbal-khk.cz/ – J. Lejsek do 31.8., - 

splněno, 
o zajistit informace do škol – J. Lejsek do 31.8. - splněno, 
o zajistit metodický a vzdělávací manuál akademie na dvouleté období 1.9.2024 - 

30.6.2026 – J. Lejsek, T. Erben do 30.9.,  
o připravit statut volejbalové akademie včetně etického kodexu – J. Lejsek do 30.9., 
o zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 30.11., 

- úkoly uložené 10.7.: 
o zaslat informační dopis do klubů – J. Lejsek do 15.7. - splněno, 
o připravit návrh smluv s trenéry a asistenty – J. Lejsek do 31.7. - splněno, 
o zaslat dotaz náměstkovi Arnoštu Štěpánkovi ohledně sportovního gymnázia v Hradci 

Králové – V. Nidrle do 31.7. - splněno, 
o představit finální logotyp a vizuální identitu volejbalové akademie – J. Lejsek do 15.8. 

- splněno, 
o uzavřít smlouvy s příslušnými trenéry a asistenty akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček 

do 31.8. - splněno, 
o zajistit přípravný materiál k vytvoření nového spolku/nadačního fondu volejbalové 

akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.8., k tomu J. Kmoníček – podle jeho názoru 
by se mělo jednat buď o formu nadačního fondu, nebo zapsaného ústavu (dřívější 
obecně prospěšná společnost), za nejpřijatelnější variantu ale stále považuje to, že by 
akademie spadala přímo pod KVS, 

o připravit náplň pracovních pozic s prolnutím do smluv s trenéry – J. Lejsek do 30.9., 
o zajistit podání žádosti v programu česko-polské spolupráce – J. Lejsek do 31.10. 

Výbor KVS bere na vědomí: 
- proběhl první sraz kategorie U16 dívky i chlapci a U14 chlapci dne 18.9. v Hradci Králové, 

zúčastnilo se ho 110 účastníků a 13 trenérů, představitelům významných podporovatelů 
projektu (krajský hejtman, primátorka města, předseda a místopředseda ČVS) byla 
zaslána videoprezentace srazu. 

- byly dokončeny vizuální identita a manuál akademie, 
- akademie má své webové stránky, kde je i seznam trenérů a budou zde postupně 

doplněny různé informace: https://volejbal-khk.cz/, 
- pravidelné informace z kempů a o samotné akademii budou na webu a sociálních sítích, 

J. Klimeš k tomu sestavil jednoduchý manuál pro trenéry, 
- je připraven výživový jídelníček pro všechny kategorie, 
- dívky U16 se účastnily 30.-31.8. turnaje v Polsku u Vraclavi, 
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- chlapci z Vraclavi měli absolvovat 21.9. turnaj v rámci KP U16 žáků v Hradci Králové, ale 
kvůli povodním se omluvili, 

- ve spolupráci J. Lejska a M. Klimeše byl zajištěn marketingový manuál pro trenéry 
akademie. 

Výbor KVS schvaluje: 
- obsazení funkcí trenéra pro kategorii U16 dívky - T. Kunc. 
Nové úkoly: 
- zajistit jednání s novým vedením kraje – J. Lejsek, V. Nidrle do 30.11., 
- zajistit kondiční zásobu cvičení pro všechny kategorie – J. Lejsek, K. Jezdinská do 30.9. 

ad 5 – Soutěže AŠSK pro základní a střední školy 
Krajskému vedení AŠSK bude písemně nabídnuto zajištění rozhodčích na krajská (případně 
okresní) kola volejbalových soutěží pro střední a základní školy. Nabídnuto bude 
i zprostředkování hal či venkovních kurtů. Nabídneme i soutěž v minivolejbalu, která se hrávala 
ve Dřevěnici za předsedování Josefa Čurdy. 
Úkol 2/08/2024:  Písemně nabídnout zajištění rozhodčích na krajská (případně 

okresní) kola volejbalových soutěží pro střední a základní školy, 
zprostředkování hal či venkovních kurtů a minivolejbalu. 

Termín:  30.9. 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 
- 18.9. absolvoval videoporadu předsedů KVS s předsedou ČVS M. Pakostou: 

• Informace z NSA – státní rozpočet na rok 2025 počítal s částkou 6,9 miliard pro NSA, 
v jednání je ale návrh na 7,9 miliard Kč, jeho výši mohou negativně ovlivnit současné 
povodně na jihu Čech a severu Moravy. Předpokládá se, že dva klíčové programy 
NSA (činnost sportovních svazů a Můj klub) budou dotovány stejně jako v roce 2024 
a dotační podmínky budou stejné. 

• Výbor ČVS – běží výběrové řízení na uspořádání republikových finále v kategoriích 
mládeže. Na kongresu CEV byl Marek Pakosta zvolen do správní rady a zároveň byl 
zvolen i do vedení FIVB, což může výrazně pomoci při získávání pořadatelství 
významných mezinárodních akcí. Arbitrážní komise projednává návrh J. Strnada 
(beach) na opakování VH ČVS kvůli zmatečnému hlasování ohledně statutu 
beachvolejbalu. 

• Volejbal 21. století – eZápis je používán od sezony 2024/25 a zatím s ním jsou dobré 
zkušenosti. Dnes odpoledne se koná schůzka (Šritter a Iro), která doladí některé 
aktuální připomínky k projektu. Řeší se eZápis pro minivolejbal a pro nestandartní 
soutěže (trojky, čtyřky, start chlapců v soutěžích dívek, start jednoho staršího hráče 
atd.). K tomu budou dva videosemináře (24.9. od 14.00 hodin a 1.10., kde čas bude 
upřesněn). KVS byly vyzvány, aby nahlásily jednu osobu, která dostane přístup na 
řešení této problematiky – nahlášen byl T. Jirásek. Předseda STK P. Kvarda nabízí 
uspořádat seminář (video) s pověřeným (a výhradně jedním) pracovníkem KVS pro 
řízení soutěží. Shrnuto – každý KVS bude mít jeden přístup pro “superlink” (použití 
pro řízení mezikrajských soutěží), naopak přístup do “supersoupisek” budou mít jen 
vybraní funkcionáři republikových soutěží. Zatím není jasno, jak budou zpracovány 
soutěže Českého poháru mládeže všech kategorií za první polovinu roku 2024. KVS 
byly vyzvány, aby urychleně dotáhly eZápisy mistrovských soutěží za 1. polovinu roku 
2024. 

- Došel mail z krajského úřadu se žádostí, abychom se zúčastnili Středoškolských 
studentských her pořádaných Banskobystrickým samosprávným krajem (jde o obdobnou 
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akci, která byla v roce 2023 zrušena) v termínu 14.-17.11.2024 pro smíšené týmy (ve 
výpravě může být 6 chlapců + 6 dívek narozených 1.1.2007 a mladších). Do 22.9. musí 
krajský úřad odeslat přihlášku. Vzhledem k tomu, jak vstřícně se KÚ postavil k záměru 
otevřít Volejbalovou akademii a jakým způsobem náš KVS podporuje v oblasti grantů či 
individuální dotace (vyhlášení sportovců), zřejmě nelze odmítnout spolupráci, termín 
budeme muset vyloučit z termínové listiny krajských soutěží. K tomu J. Lejsek – mluvil 
s Mgr. T. Záviským a účast mu závazně potvrdil, do konce září bude definitivně jasno, zda 
se akce skutečně bude konat. Osloví P. Kovalíčka ohledně účasti, náklady odhaduje 
minimální a byly by zahrnuty do nákladů akademie. 

- Protože valná hromada v příštím roce bude volební, je třeba, aby se jednak stávající 
členové výboru KVS na příštím zasedání vyjádřili, zda mají zájem ve výboru KVS nadále 
pracovat a dále aby okresní svazy následně vyjádřily svůj souhlas s pokračováním 
dotyčného ve výboru, resp. aby navrhly, kdo bude v příštím volebním období okres ve 
výboru KVS zastupovat a na jeho práci se podílet. 
Úkol 3/08/2024: Vyjádřit zájem o pokračování práce ve výboru KVS. 
Termín: 9.10. 
Odpovídá/odpovídají: všichni členové výboru KVS 
 
Úkol 4/08/2024: Vyslovit souhlas OVS s vyjádřeným zájmem stávajících členů 

výboru pokračovat i v příštím volebním období, resp. navrhnout 
jiné kandidáty členství ve výboru KVS. 

Termín: 13.11. 
Odpovídá/odpovídají: předsedové OVS 
 

- Turnaje ve Dřevěnici proběhly úspěšně, navštívili je mj. krajský hejtman Mgr. M. Červíček 
a jeho náměstkové Mgr. A. Štěpánek, MBA a JUDr. Ing. R. Cogan, PhD. Zúčastnilo se 
236 družstev, jediným stínem bylo nedohrané finálové utkání extraligové kategorie, které 
bylo pro déšť přerušeno a jeden z účastníků, reprezentační družstvo U20M připravující se 
na mistrovství Evropy (přelom srpna a září), pokračování vzdal. 

- V sobotu 24.8.2024 se zúčastnil volejbalového turnaje v Lupenici. 

V. Anděl: 
- Chce zajistit trička pro rozhodčí krajských soutěží, nikoliv však přes ČVS, ale jednodušší 

cestou prostřednictvím firmy, se kterou máme uzavřenou smlouvu o spolupráci. Spolu 
s J. Kmoníčkem prohlédnou jejich webové stránky a navrhnou vzor, barvu a potisk. 
Úkol 5/08/2024: Z webových stránek firmy vybrat vhodný vzor a barvu trička pro 

rozhodčí krajských soutěží. 
Termín: 9.10. 
Odpovídá/odpovídají: V. Anděl 

 

J. Kmoníček: 
- Navrhuje zvýšení odměny účetní P. Tomsové na 3.500 Kč měsíčně vzhledem ke 

zvýšenému množství účetních operací spojených s akademií, výbor KVS souhlasí.  

J. Vik: 
- Soutěže druhé třídy byly zahájeny. Elektronický zápis byl všemi domácími družstvy 

prvních dvou kolech bez problému používán. 
 
 
Zapsal: J. Vik 


